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To: )| @minvws.nl]
Cc minvws.nl]
From: )
Sent: Tue 2/16/2021 11:51:29 AM

Subject: RE: verslag startgesprek vaccin gezant

Received: Tue 2/16/2021 11:51:29 AM

Dank je

Ter info; ik heb met EFL Mde werk afspraak dat hij de m.n. de politieke kant oppakt en ik me m.n. richt op de inhoudelijke
kant.

ver:IEEE EEE mins n>

Verzonden: dinsdag 16 februari 2021 12:42

aan:[EENBEET© minvws.ni>
Onderwerp: FW: verslag startgesprek vaccin gezant

van:IESE EEE ninvws n>
Verzonden: dinsdag 16 februari 2021 12:08

@minvws.nl>;

@minezk.nl>;

Onderwerp: RE: verslag startgesprek vaccin gezant

Zorg ik voor... in antwoord op je vragen (geel gearceerd en in hoofdletters):

eo die heb ik nog na gebeld naar[Rag totdat de kamerbriefer is kan hij wel schakelen met enkele mensen, maar niet handig

als het dan al naar buiten komt, voor de kamerbrief.oK
eo  Afspraak is gemaakt dacht ik dat we hem een brief sturen waarin we hem de opdracht geven, vul je dat aan. ZAL IK VOOR

e Inmiddels heeft sRA®L¥aten weten aan defffdat hij geen financiéle vergoeding hoeft.

Hoe ver ben je met de kamerbrief?

En is het gelukt| aan te sluiten voor een persbericht.

Ben jij ook degene die zorgt voor de brief aanERBLY

Groeten [FENN

)<I© minvws.ni>
Verzonden: dinsdag 16 februari 2021 10:33

5.1.21 5.1.2e ) <l Dminvws.nl>

Onderwerp: RE: verslag startgesprek vaccin gezant

Danka
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Aanvulling:

e die heb ik nog na gebeld naar RE totdat de kamerbrief er is kan hij wel schakelen met enkele mensen, maar niet handig
als het dan al naar buiten komt, voor de kamerbrief.

eo  Afspraak is gemaakt dacht ik dat we hem een brief sturen waarin we hem de opdracht geven, vul je dat aan.

eo Inmiddels heeft [RE laten weten aan deffiRHat hij geen financiéle vergoeding hoeft.

Hoe ver ben je met de kamerbrief? En is het gelukt aan te sluiten voor een persbericht.
Ben jij ook degene die zorgt voor de brief aan, ?

Groet!

Verzonden: maandag 15 februari 2021 15:23

@gmail.com; @minvws.nl>;

@minvws.nl>;

@minezk.nl>; @minezk.nl>;
5.1.20 5.1.2e ) < Dminvws.nl>

Onderwerp: verslag startgesprek vaccin gezant

Beste,

Onderstaand een kort verslag van het startgesprek metJJIEE 15 februari om 8.00 via Webex.

Aanwezig:
5.1.2e

Besproken punten:

SPCR dankt EREEEId at hij de opdracht voor gezant op zich wil nemen. En zij beschrijft, in lijn met onderstaande uitwerking, de

taken en opdracht voor de gezant.

RC oeeft aan de taak graag op zich te willen nemen. In reactie op de concept opdracht worden twee punten besproken EXER
geeft wel aan dat hij niet in een oplossing van een dwanglicentie gelooft en daarom graag de bevestiging wil dat dit geen onderdeel

uitmaakt van de opdracht. In reactie hierop geeft VWS aan dwanglicenties in dit kader nu niet aan de orde zijn. Beleidsmatig gaan

dwanglicenties dit proces nu niet versnellen.

Daarnaast geeft fig aan zich niet alleen te willen richten op het opleveren van een rapport. Maar ook mandaat te krijgen voor het

voorbereiden van opties en contracten tbv de opschaling van productiecapaciteit. In reactie hierop geeft VWS aan dat deze weg

ondersteund wordt. Intern VWS zal hierover contact worden opgenomen met de betrokken juridische en financiéle afdelingen.

Vanuit EZK en VWS zijn de volgende collega’s beschikbaar om de gezant te ondersteunen:

(VWS/GMT)

EZK/LSH-kant)

(EZK/NFIA)

(EZK/LSH kant)

(VWS/PD-C19)

BEY geet aan dat hij snel werkafspraken met deze collega’s wil maken. Ondersteuning zit hem ook in lijstjes maken en

inventarisaties. [na vergadering: 15 feb om 13 uur hebben we de eerste meeting metfiF gehad].

Verder afgesproken:
1. BEg:al op korte termijn met minister EZK en minister VWS spreken. Als het kan, ook al met de contouren van wat de

gezant gaat doen.

2. Wekelijks update overleg met [ERE = 5.1.2e

(vrijdagochtend).
3. In een Kamerbrief zal gezant aangekondigd worden (actie:
4. Persbericht over aanstellen gezant (actie:
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5. Relatie en communicatie met EU is van belang. Ook omdat daar gesproken wordt over een gezant, opdracht (nog niet

helemaal helder) op gebied van beschikbaarheid van vaccins vergroten. (Actie: [IEEE zoeken dit verder uit)
6. zal contact opnemen metEEEondermeer over inzet van zijn netwerk.

Uitwerking motie Vaccin-gezant

“verzoekt de regering een speciaal gezant aan te stellen die de productie van vaccins daar waar mogelijk kan opschalen en extra

contracten kan helpen sluiten”

Interpretatie motie:

Deze motie wordt geinterpreteerd als een verzoek om onder aansturing van een gevestigde naam (gezant) uit de farmaceutische

industrie of de Life Science & Health sector, te bezien welke (productie-)capaciteit in Nederland voorhanden is, die binnen

afzienbare tijd kan worden aangewend om de productiecapaciteit voor Covid-vaccins te vergroten. Daarbij wordt breed gekeken,

ook buiten de reguliere farmaceutische industrie. Ook zal nogmaals met de bedrijven die Covid-vaccins voor de EU (gaan)

produceren, gesproken worden over de belangrijkste obstakels die zij ervaren bij de opschaling van hun productieprocessen.

Taakopdracht:
Doel van de opdracht is om in een kort tijdsbhestek een beeld te schetsen van:

- de in Nederland voorhanden zijnde (productie)capaciteit, die benut kan worden voor de opschaling van de productie van Covid-

vaccins;
- de termijn waarbinnen deze capaciteit ingezet kan worden en wat daar voor nodig is;

- andere manieren waarop de Nederlandse overheid of het Nederlandse bedrijfsleven, een bijdrage kunnen leveren aan het

opschalen van de productiecapaciteit voor Covid-vaccins.

Aanpak:

Een werkgroep bestaande uit medewerkers van VWS (GMT, IZ en PDC-19) en van EZK (Topsectoren en Industriepolitiek), treft zo

snel als mogelijk voorbereidingen, zodat de aan te zoeken gezant, snel kan starten. De gezant, met ondersteuning van deze

werkgroep, werkt een plan van aanpak uit, waarbij in korte tijd gesprekken worden georganiseerd met alle in dit opzicht relevante

partijen binnen Nederland. Ook wordt gesproken met de bedrijven die voor Nederland Covid-vaccins (gaan) leveren, ten einde vast

te stellen of zij nog obstakels ervaren richting opschaling en waarbij Nederland een rol kan spelen.

Vervolgens worden de leads die potentie hebben verder uitgewerkt en wordt bezien of samenwerking kan worden georganiseerd.

Tegelijk wordt bezien op welke manier de overheid het tot stand brengen van die samenwerking kan ondersteunen. De (topsector)

LSH-sector wordt nadrukkelijk betrokken bij deze opdracht.

Intentie is dat voor 15 maart een rapport wordt opgeleverd met concrete voorstellen over de bijdrage die geleverd zou kunnen

worden aan de opschaling.

Internationale dimensie:

De verwachting is dat dit vraagstuk wellicht beter vanuit Europees perspectief kan worden opgepakt. De Europese Commissie heeft

ook een vergelijkbare opdracht gekregen van het Europees Parlement en ook landen als Frankrijk en Duitsland kijken naar

vergelijkbare opschalingskansen.

Geadviseerd wordt daarom om deze nationale inventarisatie nadrukkelijkte koppelen aan deze Europese inspanningen. Ook is het

mogelijk leerzaam kennis te nemen van de ervaringen van de Amerikaanse overheid onder het programma “Warp Speed”. Indien

gewenst kunnen dergelijke contacten snel gelegd worden.

handelingen:

De heer

Dank u, voorzitter. In de eerste termijn hebben heel veel fracties vragen gesteld over de mogelijkheden om de productie van vaccins

de komende weken en maanden te versnellen. In die maanden gaat het om de strijd tussen het vaccineren van genoeg mensen en

het dominant worden van het Britse virus. In het voorjaar had ik parallel daaraan, toen gezant was, een punt over te



weinig testmateriaal.BEE --dat punt ook gemaakt.IEEE -- diverse vragen. Die gingen over het

daartoe meer inzetten van bedrijven. Ik wil daarover de volgende motie indienen.

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

overwegende dat vaccinatie onze belangrijkste troef is om uit de crisis te komen;

overwegende dat de komende maanden het grootste probleem in heel Europa is dat er veel minder vaccins zijn dan prikcapaciteit;

verzoekt de regering een speciaal gezant aan te stellen die de productie van vaccins daar waar mogelijk kan opschalen en extra

contracten kan helpen sluiten,

en gaat over tot de orde van de dag.

De voorzitter:

Deze motie is voorgesteld door de leden Pieter Heerma, Dijkhoff, Jetten en Segers. Naar mij blijkt, wordt de indiening ervan

voldoende ondersteund.

5.1.2e RS
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